
ARKITEKTURSEKTIONEN THS
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Styrelseråd
8 december 2021

Plats: Grupprum plan 5
Fika: Julfika

Närvarande: Julia Nordlöf (Ordförande), Cornelia Haag (Vice ordförande), Pernilla Karlsson
(Kassör), Alexandra Sörman (Ettans post). Maria Helgesson (Sekreterare).

1. Mötet öppnas av sektionsordförande “pang bom” kl. 12.13

2. Fika och samkväm med styrelsen

Julfika med julmusik

3. Event äskning (Se kommentar för mer detaljer)

Det handlar om 350 kr till fika inför julmys med event. Mötet godkänner.

4. Corona Utvärdering från Event samt Festeriet

Events utvärdering är under all kritik. Cornelia pratar med Gottfrid.
Utvärderingen är okej denna gång med vi vill se en bättring tills nästa event.

Festeriets utvärdering var bra och den visar att de är medvetna över deras
verksamhet.

5. Megaråd nästa vecka

Förslag om att tidigarelägga mötet till Tisdag lunch kl 12.

Nytt förrådsmöte, skjuter det tills megarådet.

Glas till festeriet

Om de nya kommitéerna
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6. Övriga frågor

Julgranen med megaron. Sektionens gran kan var okej att låna, men det är
viktigt att fråga om lov först. Megaronen i granen är inte okej, de är
personuppgifter.

7. Mötet avslutas 12.49


